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ZAPISNIK

(skraieni zapisnik)

Sa sastanka sjednice Skolskog odbora kojije odrian 23.09. 2022. godine u prostorijama
osnovne Skole Antun Gustav Matos, s poaetkom u 15 sati. Na sastanku su prisutni tlanovi Skolskog
odbora: Nevenka Kovafevid, Ruia Drmanovii, Luka Jurii, Svjetlana Basii, Mario Adamovii, Melita Mijii,
Zdenko Serafini te ravnateljica Ljiljana BandiC. Sjednicu je sazvala ravnateliica lkole,Ljiljana Bandii.

DNEVNI RED

DNEVNI RED:

1. Usvajanje zapisnika s prethodne sjednice,

2. Usvajanje GPiP i Kurikuluma za lk.god. 2022./2023.,

3. lzmjene Pravilnika o radu,

4. Razno.

Sjednicu je otvorila ravnateljica Bandii, te predala rijei predsjednici 50 Nevenki Kovadevid. pod prvom
todkom dnevnog reda usvojen je zapisnik sa prethodne sjednice te se pre5lo na drugu todku dnevnog
reda. Svi dlanovi su upoznati sa GPiP i Kurikulom Skole te informirani o tjednim zaduienjima isvim
vainim informaci.jama vezanima za podetak nove ikolske godine. Kako nije bilo pitan.ja niti prijedloga,
predsjednica 50 dala je prijedlog za usvajanjem GPiP i Kurikuluma za !k.god. 2022. /2023., Sa 7 glasova

za i nitijednim protiv usvojen.je GPiP i Kurikulum za ik.god. 2022.12023 za 05 Antun Gustav Matoi
Tovarnik.Pod treiom totkom, predsjednica SO upoznala je ilanove da bi trebali uskladiti jedan ilanak
Pravilnika o radu sa Pravilnikom o sistematizaciji, te predloiila da se izmjeni.

Zakljudak: Napravljena je izmjena Pravilnika o radu , u jednom dijelu.

Prijedlog.le usvojen te je donesena Odluka o izmjeni uvjeta radnog mjesta : doma r-/loiat/lkolski
majstor . Pod aetvrtom toakom, ravnateljica je spomenula da se dvoje sprematice/spremada trenutno



nalaze na bolovanju i zaposlena je njihova zamiena do 60 dana do njihovog povratka. dlanovi su daliprethodnu sugrasnost ravnaterjici na njihovo upoirjavanje do odana. Kako nije biro vise pitanja nitiprijedloga, sjednica je zavrjena u 16 sati
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